
   

Samtliga i rätt tid inkomna motioner till CGK årsmöte 2024-03-21 
 

1. Från: Mattias Netz  

Datum: 22 januari 2024 10:19:18 CET 
Till: styrelsen@carlskronagk.com 
Ämne: Motion till årsmöte 

Jag önskar att CGK undersöker möjligheten att ta emot fyllnadsmassa från väg- och 
byggbolag. Detta kan man få betalt för då det ofta är svårt att kunna bli av med massa. Denna 
ska användas för att fylla ut området mellan övningsgreen och sjön för att kunna göra ett 
större övningsområde med ny green och bunkrar samt göra möjligt för längre chippar/pitchar 
än på nuvarande övningsgreen. 

Detta kommer också att göra närheten till vattnet för klubben mer tydligt. 

 Vänligen, /Mattias 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

2. Från: joel blomgren  

Datum: 23 januari 2024 19:31:24 CET 
Till: styrelsen@carlskronagk.com 
Ämne: Motion till årsmötet 

Ta bort aktivitetsavgiften för greenfee-medlemskapet 

Anledningen till att aktivitetsavgiften infördes var för att det var lågt deltagande på städdagarna 
och att avgiften skulle vara ett incitament för att få medlemmarna att komma på städdagarna. 
För de medlemmar som kom på städdagarna så fick man tillbaks avgiften i krediter i 
restaurangen. Detta är ju fullt rimligt för de som är fullvärdiga medlemmar men inte för de som 
är greenfee-medlemmar.   

Själva poängen med ett greenfee-medlemskap är ju att man ska kunna bo på en helt annan 
ort och ändå ha ett medlemskap som fungerar. Man kan ju då inte bli jämförd med fullvärdiga 
medlemmar som i de flesta fallen geografiskt oftast bor i närheten av banan. Jag tycker därför 
att det är orimligt att man tar ut en aktivitetsavgift för de som har greenfee-medlemskap. Det 
finns ju då inte rimliga förutsättningar för att vara med på städdagar och man ska då inte bli 
ekonomiskt straffad för det.  

Aktivitetsavgiften har endast funnits de senaste två åren för greenfee-medlemskap. Innan 
dess fanns inte denna avgift för detta medlemskap. Jag anser att det borde gå tillbaka till detta 
och att avgiften därmed tas bort för greenfee-medlemskap.  

Med vänliga hälsningar, Joel Blomgren  

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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3. Från: Eva-Lott Eitrem  

 
Datum: tis 13 feb. 2024 kl. 19:28 
Ämne: Motion om gemensamma scramble tävlingar 
Till: <styrelsen@carlskronagk.com> 
 
 
Motion: Inför gemensamma scramble-tävlingar för damer och herrar på Blekinge CGK  
 
Förslag till beslut: Att Blekinge CGK inför gemensamma scramble-tävlingar för damer och 
herrar.  
 
Motivering: Det har observerats att många golfklubbar runt om i Sverige tillåter damer och 
herrar att spela scramble-tävlingar tillsammans, medan Blekinge CGK är den enda klubben i 
Blekinge där detta inte praktiseras. Detta leder till en bristande gemenskap mellan könen och 
hindrar möjligheten för medlemmarna att umgås och spela tillsammans på ett trevligt sätt.  
 
Många damer på klubben har uttryckt önskan att få spela med herrarna, och enligt vad som 
har förståtts är det även en önskan från de flesta herrarna att få spela med damerna. Tyvärr 
bromsar ett fåtal herrar denna positiva utveckling genom att inte vara öppna för att delta i 
gemensamma scramble-tävlingar. 
 
Med tanke på att klubben nyligen har fått en del nya damer och herrar från Trummenäs, vilka 
är vana vid att spela scramble eller annat spelsätt tillsammans, finns det en god möjlighet att 
introducera gemensamma scramble-tävlingar på Blekinge CGK. Detta skulle främja 
gemenskapen, öka deltagandet från både damer och herrar samt skapa en mer inkluderande 
och välkomnande atmosfär på klubben.  
 
Genom att införa gemensamma scramble-tävlingar för damer och herrar kan Blekinge CGK 
visa sig som en modern och inkluderande golfklubb som främjar jämställdhet och gemenskap. 
Vi uppmanar därför klubben att överväga detta förslag och ta nödvändiga åtgärder för att 
implementera gemensamma scramble-tävlingar så snart som möjligt.  
 
 
Med vänlig hälsning, Eva-Lott Eitrem, Katarina Johansson, Agneta Zimmerman 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

4. Från: Jan Medin  
 
Datum: fre 16 feb. 2024 kl. 12:45 
Ämne: Karenstid för styrelsemedlem vid anställning i CGK 
Till: <styrelsen@carlskronagk.com> 
 
Denna motion ersätter tidigare ofullständiga motion. 

 

Det är viktigt att det finns en tydlig rågång mellan ideellt verksamma(styrelsen) och anställda i 

CGK, inte minst för att motverka spekulationer om egenintresse hos enskilda 

styrelseledamöter beträffande fattade beslut och vidtagna åtgärder. 

 

Jag föreslår därför att årsmötet beslutar: 

 

att det ska förlöpa 2 år från det en styrelsemedlem frånträder sin post, till dess vederbörande 
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kan erhålla anställning i CGK. 

 

Jan Medin 

------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

5. Från: Charlotta Berglund  
 
Datum: tis 20 feb. 2024 kl. 18:51 
Ämne: Motion till årsmöte 
Till: <styrelsen@carlskronagk.com> 
 
 
Jag vill börja med att säga att jag älskar Carlskrona GK och är så tacksam för alla fantastiska 
dagar jag haft under mina år på klubben. Mycket i mitt val av golfklubb när jag tävlade var pga 
den familjära känslan Carlskrona GK gav. Vilket va en miljö jag tycker framförallt Anders 
Johansson skapade. Jag fått äran att vara tränande junior, anställd, kollega, medlem, 
projektledare och vän till Anders under mina år. Det är ingen hemlighet att han under dessa 
åren har blivit en stor förebild för mig i arbetslivet. Jag försöker nu med viss oro att ha 
förtroende för er som styrelse och lita på att ni gör vad som krävs för att klubben ska fortsätta 
vara en fantastisk plats för mig, alla andra medlemmar och gäster.  
 
Jag tänker inte ha åsikter i om det va rätt eller fel att avskeda Anders Johansson. Där försöker 
jag lita på att ni som ser alla siffror och liknade ändå vet vad som är klubbens bästa. Men jag 
tänker ändå berätta att jag skäms som medlem över hur ni gjorde det. Det är en stor förlust för 
klubben att förlora Anders Johansson och att inte avsluta den relationen med respekt är bara 
vårdslöst. Budskapet det sprider till övrig personal och även övriga golfsverige när man 
avskedar en person med så mycket historia i klubben på det sättet ni gjorde är inte positivt för 
någon part.  
 
Med det sagt hoppas jag att ni har som plan göra Anders Johansson till Hedersmedlem. När ni 
går igenom de 32 åren han har varit på Carlskrona GK så tror jag vi alla landar i att han är 
minst sagt välförtjänt av det. Jag hoppas även att ni planerar för att vi nån gång under denna 
säsongen ge han den avtackning han förtjänar.  

 
Vänligen 
Charlotta  
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